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Van: <pieter-bakker@online.nl> 
Aan: <griffie@denhelder.nl>, k schuiling <k.schuiiing@denhelder.nl> 
CC: Peter Reenders <p.reenders@ziggo.nl>, paul koopman <paulkoopman@hetnet.n... 
Datum 11-9-2012 13:03 
Onderwerp: Laat eindigen van commissie MO 

Geachte Voorzitter van de gemeenteraad en Griffie. 

De nieuwe vergaderorde geeft meer de ruimte voor debat in de commissie. 
Dat hiermede agendapunten uitlopen is een logisch gevolg. 
Dat een W D commissielid de heer Bruin, daarbij noopt om op te schieten, is een zeer kwaiijke zaak, 
een een poging het debat voor de zoveelste keer in Den Heider dood te drukken. Iets wat al meer dan 
een decennia gaande is. 

Dat de agendacommissie in de veronderstelling is de agenda's te vol te maken. Juist door de 
invoering van de nieuwe vergaderorde is dit een verkeerde inschatting, waar deze commissie 
herhaald blijk van geeft. 

Dat het college het argument aangeeft, dat de te behandelen agendapunten nopen tot tijdige 
behandeling, blijkt voor de zoveelste keer, dat het ambtelijk apparaat en het College te iaat is met de 
aanlevering van stukken. 

Dat onze commissieleden een werkkring hebben en een kind te voeden hebben. Dat dit de reden was 
om te 22.45 de vergadering te verlaten. 
Na het opvoeren van een punt van orde om een agendapunt te schorsen. 
Heeft ondanks dit, de voorzitter mvr. Jellema de hele agenda afgemaakt. 

We vinden dit onrecht doen aan het nieuwe vergadersysteem. 
Zet deze tendens zich door, zal dit systeem tot mislukken gedoemd zijn. 

Ik verzoek dit aan de agendacommissie en het presidium kenbaar te maken. 

Met vriendelijke groet, 
Pieter Bakker 
Fractie voorzitter Stadspartij Den Helder. 


